
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Styrelsemöte Tjurkö intresseförening 2017-03-07 

 

             Mötets öppnande: 

     1.   

     Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

     Närvarande: Jan Krook, Hans Rickler, Lars Johansson, Peter Georgio, 

            Ulla Georgio, Agneta Hansson, Pia  Mostberg-Eriksson, Alf Persson meddelat förhinder.  

 

2.                          Val av justerare: 

 

   - Pia Mostberg-Eriksson 

 

      3.      Föregående mötesprotokoll:  

         

       -  Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes samt lades till handlingarna.  

 

4. Rapporter och skrivelser 
      

      -  Den 21 feb. kom Pelle Pettersson, Ann-Marie Nordström och Carl-Axel Ottosson från    

         kommunen ut för att träffa några från styrelsen. Det framfördes önskemål att parkeringen vid  

.        bron ska utökas, vidare att det ska finnas soptunnor o baja-maja vid Finskan som sköts av  

         kommunen. Väglyse fram till kyrkogården önskades också. Bryggan vid Herrgårdsviken tittades på, 

         den ska höjas och repareras. Vi får hoppas att dessa önskemål infrias. 

         Lasse o Jan varit på info på Bubbetorp om landsbygdens vidareutveckling. 

         Jan ska kontakta Ann-Marie Nordström på näringslivskontoret K-na kommun för att få veta hur det       

         framskrider med ärendet om taggtråden. 

         Peter ska kontakta TNT Bygg som lämnat offert på reperationerna i lokalen, så det kan påbörjas till hösten. 

  

      5.               Kassörens rapport: 

 

        - Kassören redogjorde för ekonomin, den är god. 

 

     6.                    Aktiviteter: 

 

       -  Arbetsdag vid lokalen bestämdes till den 22 april hoppas på god tillslutning, 

          det bjuds på fika. 

   

     7.                   Övrigt: 

 

      -  Bord till lägenheten har skänkts av Alf o Elisabeth Persson. 

         Beslut togs att Jan skulle vidtala fönsterputsaren som bor på Tjurkö för att få prisuppgift 

         för putsning av fönstren i lokalerna 

         Blueskväll kommer att anordnas preliminärt vecka 30. 

         Beslut togs att köpa in kuvert o frimärke till utskick för inbetalningar. 

 

     8.                  Nästa möte: 

 

     -  Nästa möte blir 4 april 2017 kl. 18.00. 

    

     9.                  Avslutning: 

    -  Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

       Vid protokollet Justeras 

 

 

       Ulla Georgio Pia Mostberg-Eriksson 
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